
Zápis ze zasedání Rady PsÚ AV ČR, v.v.i. ze dne 4.6.2008

M. Blatný, I. Čermák, I. Šolcová, T. Urbánek, I. Stuchlíková, S. Štech, R. Šikl, I. Kubíková
Omluveni: V. Chrz, A. Plháková 

1. ověření zápisů z předchozích zasedání RPsÚ ze dne 4.12.2007 a zasedání RPsÚ 
konané per rollam.

2. Dr. Šolcová informovala RPsÚ o tom, že prémií Otto Wichterleho byla na základě 
návrhu schváleného RPsÚ oceněna Mgr. Pavlína Janošová, Ph.D.

3. Ředitel PSÚ informoval:
- K bodu 2 zápisu ze 4.12.2007 - zájem děkana 1.LF UK Prof. Zimy spolupracovat s PSÚ 

na tvorbě testů studijních předpokladů. Prof. Zimovi bylo prostřednictvím ředitele 
PSÚ sděleno stanovisko RPsÚ, na které Prof. Zima již nereagoval.

- K bodu 5 zápisu ze 4.12.2007 - úprava systému hodnocení publikačních výsledků -
Systém (metodika) hodnocení Rady pro VaV byl sklouben se systémem hodnocení 
PSÚ. Systém byl doplněn a upraven - byla navýšena bodová hodnota za odbornou 
knihu, odděleno bodové hodnocení za odbornou knihu publikovanou v 
renomovaném českém nakladatelství a v jiných nakladatelstvích. Bodově je 
ohodnoceno i Editorství knihy, Editorství běžných konferenčních sborníků a Recenze, 
či info. o konferencích, atd. Hlavní autor rozhoduje o rozdělení bodů mezi ostatní 
spoluautory.

- K bodu 6 zápisu ze 4.12.2007 - možnost uzavírat pracovní smlouvy na dobu 
neurčitou. Ředitel pracoviště přednesl návrh kritérií. Smlouvy na dobu neurčitou 
budou automaticky uzavírány:

o s pracovníky, kteří mají nejvyšší vědeckou hodnost Prof. a/nebo DSc., nebo 
budou opakovaně (tzn. nejméně dvakrát) zařazeni do nejvyššího 
kvalifikačního stupně V6a (vedoucí vědecký pracovník).

o i za jiných okolností na základě rozhodnutí atestační komise.
Vnitřní předpis, ve kterém budou stanovena potřebná kritéria, bude připraven do 
konce roku 2008 (s platností od 1.1.2009).

- K bodu 8 zápisu ze 4.12.2007 – CEQOL – k 11.4.2008 byla uzavřena smlouva na 
projekt. Působnost centra byla zúžena na „kvalitu života pacientů dětského věku“. 
Žádost o dotaci u „norských fondů“ nebyla vedením Dětské nemocnice FN Brno 
vybrána do soutěže na základě doporučení MZ (MZ doporučilo, aby jednotlivé 
subjekty v dané kategorii podaly vždy jen jednu žádost); společnost RAVEN se 
pokusí využít jiných výzev pro evropské projekty.

- K bodu 10 zápisu ze 4.12.2007- uveřejnění příspěvků z  Conference of Spirituality v  
supplementu časopisu Čs. psychologie - příspěvky bude možné uplatnit např.       v 
časopisu E-psychologie Českomoravské psychologické společnosti.

- konference EAPP – pořadatelé konference se obrátili na PSÚ s žádostí o pořádání 
příští 10. konference EAPP v roce 2010. RPsÚ vyjádřila souhlas.

- AV schválila prodloužení Výzkumného záměru o 1 rok, tj. do 31.12.2011. PSÚ se 
v návrhu prodloužení zavázala vydat monografii o PSÚ. Monografie bude vydána 
jako reprezentativní publikace o činnosti a výzkumu ústavu. Každé oddělení nabídne 
témata. Monografii bude nutné dodat v r. 2011 alespoň formou rukopisu a publikovat 
ji nejpozději v roce 2012.



- v rámci rozpočtu v roce 2009 budou samostatně vyčleněny položky pro plánované 
výdaje na knihy, cestovné a ostatní vědecké náklady.

4. RPsÚ přistoupila k projednání Výroční zprávy ústavu (VZ) a zprávy auditora o 
ověření účetní uzávěrky. VZ bude v samostatné příloze rozšířena o kompletní 
seznam významných publikací a dalších aplikací výzkumu.  RPsÚ po drobných 
připomínkách schválila obě části zprávy. 

5. Vedoucí THS informovala RPsÚ o stavu rozpočtu v roce 2008 a požádala o schválení 
HV za rok 2007 a jeho převedení do Rezervního fondu instituce (RF).
RPsÚ poté schválila rozpočet pracoviště, jeho změnu (úhrada za audit grantu 6.RP 
Dr. Klicperové) a   převod HV za rok 2007 do RF. 

6. Vedoucí THS požádala o schválení Vnitřního mzdového předpisu pro rok 2008. 
Mzdový předpis byl schválen bez připomínek. 

7.  Různé:
-   Doc. Urbánek vznesl dotaz, zda se RPsÚ může vyjadřovat k pravidlům pro příjímání

nových pracovníků. Prof. Štech konstatoval, že personální otázky jsou v kompetenci 
ředitele. RPsÚ navrhla, že se může vyjádřit k obecným pravidlům, která jsou 
uplatňována na PSÚ při příjímání nových pracovníků. Formulací těchto obecných 
pravidel pověřila ředitele PSÚ, prof. Blatného.

-    Dr. Květon seznámil členy RPsÚ s novým systémem pro jednání RPsÚ per rollam na 
webových stránkách ústavu.

Zapsala: I. Kubíková, 9.6.2008

Schválila: PhDr. Iva Šolcová


